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Dato: 2025-04-01 

Deltagere:  Lotte, Mette B., Helle, Sanne, Mathilde, Mette E., Luna, Annette (udvalg), Janne 

Fraværende:  Monica 

Referent: Janne 

1. Status fra udvalg 
a. Hjælpeudvalg 

i. Under arrangementerne lægges der sedler til at notere hjælpertimer, så indsamler 
Cecilie og Annette listen og notere timerne. Dette for at gøre det nemt at 
registrere. Hjælpertimer på øvrige dage registreres som beskrevet på 
hjemmesiden. Hvis de sendes via andre kanaler, risikerer udvalget ikke at kunne 
have overblik over timerne. 

ii. Der er efterspurgt en synlig aktivitetskalender ved klubhuset, der kan være synlig 
for dem der lige kommer forbi. 

iii. Aktivitetskalenderen kan også være mere synligt på FB o.l.  
b. Kioskudvalg 

i. Arbejder på at få et navn 
ii. Der bliver ikke solgt pølser i år 

iii. Pommes, toast, pastasalat, sandwich 
iv. Der prøves ting af løbende 
v. Sortimentet ændres nok lidt hen over året iht. priser og afprøvninger 

vi. Hygiejnekursus – Helle er på sagen. 
vii. Systematisering i opluk/nedluk/rengøring osv. (guidelines) 

viii. Hjælpermad vil typisk være andet end hvad der ellers sælges i kiosken 
ix. Vagtplan til stævner osv. skal laves, hvor der er mulighed for at byde ind som 

hjælper. 
c. Sponsorudvalg 

i. Fordeling på forskellige byer, virksomheder osv. så det koordineres, hvem der 
søger sponsorgaver. 

ii. Fonde søges løbende, 5 fonde er ansøgt p.t.. 
iii. Klubtøj, forhøre i hvilken rækkefølge og sponsorater  
iv. Sponsorgaver, prøver at få så mange ind som muligt. Fordeler så de kan holde over 

flere aktiviteter. 
v. Donation af maling til klubben. Mon ikke det var en mulighed for at få 

malingsrester til klubben. Fra byggecentre, malermestre osv. Det behøver ikke altid 
være en masse, små mængder kan sagtens bruges. 

vi. Til klubmesterskaber kunne det være muligt at få staldplaketter sammen med en 
roset i stedet for medaljer. Ser på hvad der er muligt.   
 

d. Bane- og materiale 
i. Traktoren har været udfordret, men er nu lavet. 

ii. Baneplaneren er meget tung, så man kan ikke bare lige sætte den på. Så der skal 
laves et system, så den ikke skal tages på/af traktoren. Garage til planeren. 
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iii. Finde en dag til at ordne springbanen inden stævner, så spring kan flyttes mens der 
køres. Anbefales at der meldes datoer ud, så hjælpere kan byde ind. 

iv. Bane 1 er meget let og kræver meget vand. 
1. Entreprenører ude for at give tilbud på etablering af vandingsanlæg. 
2. Der skal noget til for at holde på fugten. Der arbejdes på at finde løsninger. 

Det er ikke noget problem at vande op til stævner, men mellem stævnerne 
skal der findes en løsning, så den kan bruges mellem stævnerne uden at 
skulle bruge oceaner af vand. 

3. Banen er lukket, når den er for tør, så den ikke rides op. 
 

e. Juniorudvalg 
i. Vi blev amputeret til sidste møde pga. sygdom. 

ii. Fornemmer god energi og flere til at kunne byde ind. 
iii. Der skal være plads til alle i udvalget. 
iv. Der er masser af engagement som har en masse idéer. 
v. Der er efterspørgsel på kæphestestævner og kæphestetræning i det hele taget. 

 
2. Evaluering af arrangementer siden sidst 

a. Baneåbning 
i. Der var rigtig god stemning.  

ii. Mange hjælpere, så det gik rigtigt godt. 
iii. Springbaneskitsen fra et tidligere C-stævne blev brugt.  
iv. Opvarmningsbanen fik også sat spring op.  

 
3. Klubtøj/hjælpertøj – og regler for hjælpertimer/pokal 

a. Forslag kunne være, at det er muligt at få klubtøj ved at tjene til det, som hjælper. 
i. F.eks. at antal hjælpertimer giver en t-shirt 

b. Bestyrelsen foreslår at der differentieres mellem hjælpertøj (optjening) og decideret 
købetøj. Og det skal være muligt at få reklamer på tøjet fra sponsorer.  

c. Hjælper: T-shirt, kasket, hoodie 
d. Køb: Div. Ridetøj. Trøje m. lynlås, vest, overtræksbukser m.m. 

 
4. Planlægning af stævne: 25.-27. april 2025 

a. Hvem fra bestyrelsen kommer og hjælper? 
i. Lotte (sekretariat), Sanne, Mette B. Mette E., Helle, Luna 

ii. Der er bestilt dommeren til hele sæsonen 
iii. Skriver følger dommer, så der skal findes skrivere 
iv. Klargøring torsdag eftermiddag/aften. Mette H. laver gryderet. 

 
v. Der laves muligvis aftale med fotograf, hvilket skal oplyses på Equipe, så man har 

mulighed for fravalg af fotografering.  
vi. Bestilling af rosetter. 

vii. Blomster/lavendel skal købes og plantes ud. Luna undersøger. 
b. Er der udvalg, der har brug for hjælp til at løse opgaver op til/under stævnet? 

Der sendes ud til hjælpere, så de kan melde sig på. 
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5. Økonomi 
a. Mette E. beretter. 
b. Indtil videre ser der ud til at være i balance mht. budget, men der mangler stadig visse 

udgifter. 
c. Salg af toiletpapir/køkkenruller kan gøre at klubben tjener ekstra. 

i. Skal sættes en begrænset periode.  
ii. Lotte prøver at sende ud til medlemmerne, som kan melde sig til at sælge. 

iii. Hvis der ikke er nogen, der melder sig, må bestyrelsen tage over. 
 

6. Vandingsanlæg – parkeres?? Er taget på et andet tidspunkt?? 
a. Status/økonomi 
b. Søgning af midler til vandingsanlæg (fondsmidler) 

 
7. Kurser status og kort info (opstaldningsmulighed) 

a. Aftalt at sætte priserne lidt højere for medlemmerne. 
i. Medlemmer: 50 kr. oveni prisen 

ii. Ikke-medlemmer: 100 kr. oveni prisen 
b. Opstaldning er muligt at leje til kurserne 

i. F.eks. Lena Grønnemose har tilbudt at hjælpe. 
 

8. Børneattester 
a. Personnumre skal oplyses for at trække børneattester. 
b. Lotte samler ind senere, mens Helle samler ind for juniorudvalg.  
c. Kursusafholdere skal også oplyse (tjekkes op) 

 
9. Klubmesterskabsnavne – og meget gerne også regler, hvis vi kan nå det – parkeres til næste gang 

 

 

 

 

 

 


